
§ 5 
Lausuntoja, päätöksiä ja kirjelmiä 
 
Päätösehdotus Kaupunkitekniikan johtaja: 

 
Tekninen lautakunta merkitsee tiedoksi 
 

1) merkittävät infra-hankintapäätökset joulukuun 2024 ajalta: 
 
a) Espoon kaupunkitekniikan konsulttipalveluiden puitesopimus 

vuosille 2025–2028. Hankinnan arvo neljän vuoden 
sopimuskaudelle on noin 120 milj. euroa (alv. 0). 
Suunnittelutyön eri osa-alueille on valittu useita toimittajia. 

 
b) Leppäviidan puulaiturin uusiminen. Urakan hinta on 120 183 

euroa ja hankkeesta laadittu kustannusarvio on 132 516,73 
euroa (hinnat alv. 0). Urakoitsijana toimii Harpa Oy ja työ 
valmistuu 31.5.2024. 

 
2) että Nuorisovaltuusto on valinnut vuoden 2025 alusta lukien 

uudeksi edustajakseen tekniseen lautakuntaan Kasperi Reunasen 
ja varaedustaksi Olli Tiihosen. 
 

3) Etelä-Suomen aluehallintoviraston päätöksen 11.12.2024, joka 
koskee hallintopakon määräämistä hulevesien johtamisesta 
Grännäsinpuroon. Korkein hallinto-oikeus oli kumonnut 
päätöksellään 25.3.2024 aluehallintoviraston ja Vaasan hallinto-
oikeuden päätökset asiasta ja palauttanut asian 
aluehallintovirastolle uudelleen käsiteltäväksi hallintopakon 
edellytysten arvioimiseksi. 

 
Aluehallintovirasto kieltää hulevesien johtamisen Kuusiniemi-
kadulta nykyisen hulevesijärjestelmän kautta ja edellyttää että 
hulevesien johtaminen keskeytetään ja velvoitteen edellyttämät työt 
tehdään 31.5.2025 mennessä. Aluehallintovirasto asetti Espoon 
kaupungille 10 000 euron uhkasakon velvoitteen täyttämiseksi. 
  

4) seuraavat teknisen lautakunnan tehtäväalueeseen liittyvät 
valtuustotoivomukset: 
 
Valtuusto 9.12.2024 

 
§ 119 Vuoden 2025 talousarvion ja taloussuunnitelman 
hyväksyminen 
 
3.4 Hannele Kerola (SDP) 
Valtuusto toivoo, että seuraavalle valtuustolle esitetään selvitys 
siitä, paljonko päivitettävänä olevan pyöräilyn edistämisohjelman 
toteuttaminen vaatisi määrärahoja ja, miten ne pitäisi kohdentaa. 
  
3.6 Inka Hopsu (Vihr.) 
Valtuusto toivoo, että kaikkia Espoon kaupunkikeskuksia kehitetään 
tasapuolisesti ja edellyttää siksi, että Espoon keskuksen 
kehittämiseksi ja työpaikkojen palauttamiseksi alueelle tehdään 
kattava suunnitelma, joka tuodaan kaupunginhallitukselle vuoden 
2025 aikana. 
 
3.13 Johanna Värmälä (SDP) 



Valtuusto toivoo, että Karakalliontien ja Lähderannantien 
risteysalueen suunnittelun aloittamista kiirehditään. 
 
3.15 Meri Löyttyniemi (Vihr.) 
Valtuusto toivoo, että Gräsanojan kunnostuksen vaihe II käynnistyy 
heti vuoden 2025 alusta. 
 
3.18 Arja Juvonen (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että Espoo seuraa valokuidun asennustöiden 
jälkeen tapahtuvaa katujen ja viheralueiden ennallistamista 
huolellisesti. 
 
3.19 Arja Juvonen (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että Espoo kiinnittää erityistä huomiota katujen ja 
jalkakäytävien turvallisuuteen ja esteettömyyteen talviaikaan. 
 
3.20 Arja Juvonen (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että Espoo kiinnittää erityistä huomiota 
liikenneturvallisuuteen koulujen ja päiväkotien läheisyydessä. 
 
3.22 Hannu Järvinen (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että syksyllä 2025 valmisteltavan 2026 
talousarvioesityksen investointiosaan lasketaan kunkin 
investointikohteen vuotuinen vaikutus käyttötalouteen koko 
taloussuunnitelmakaudelle. 
 
3.23 Risto Nevanlinna (Vihr.) 
Valtuusto toivoo, että budjettisovussa varattua lisärahoitusta 
luonnon- ja vesistönsuojeluun käytetään myös soiden ja kosteiden 
niittyjen ennallistamiseen. 
 
3.24 Risto Nevanlinna (Vihr.) 
Valtuusto toivoo, että Lippajärven ja Loojärven kunnostamista 
jatketaan edelleen laadittujen kunnostussuunnitelmien mukaisesti. 
 
3.26 Henna Kajava (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että pyöräilybaanojen rakentamisen kannattavuus 
ja sääolosuhteiden merkitys niiden käytössä selvitetään sekä myös 
se, kuinka paljon uusien pyöräilybaanojen rakentaminen lisää 
pyöräilyä. 
 
3.34 Hannu Järvinen (PerusS) 
Valtuusto toivoo, että vuoden 2025 aikana laaditaan päätöksenteon 
ja linjausten pohjaksi selvitys HSL:n kulurakenteesta ja Espoon 
maksuosuuden eli niin sanotun kuntaosuuden perusteista sekä 
niiden kehityksestä ja ennusteista. 
 

 
 
Päätös Tekninen lautakunta: 

 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
 
 
 
 



 


